Гуманитарный проект филиала «Молодежный центр г. Жодино» ГУК «Жодинский городской центр культуры и досуга»
Минской области ищет спонсоров
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	1.Наименование проекта: «Территория досуга»

	2.Срок реализации проекта: 2 года

	3.Организация заявитель: филиал «Молодежный центр г. Жодино».

	4.Цель проекта: создание благоприятных условий для реализации досуга, а также обеспечение культурной занятости детей и подростков во внеурочное время, субботний день и каникулярный период, а также детей, состоящих на различных видах учета в СПЦ средствами экологического просвещения в контексте реализации 17 целей устойчивого развития (ООН).

	5. Задачи, планируемые к выполнению в рамках реализации проекта:
Создание благоприятной творческой и развивающей среды, отвечающей современным требованиям молодежи города. Организация социально приемлемого досуга для несовершеннолетних. Реализация познавательных программ для детей на базе Молодежного центра, (в возрасте от 12 лет и старше) во внеурочное и каникулярное время. Воспитание семейных и духовных ценностей у детей и подростков. Знакомство с основами малого инновационного бизнеса в рамках ЦПП для молодежи города. Обеспечение развития экологической культуры в процессе творческой деятельности.

Создание условий для индивидуального развития и самопознания.

Развитие культуры межличностного взаимодействия, социальной коммуникации, освоение норм общения в молодежной среде.

	6. Целевая группа: дети в возрасте от 12 лет и старше.

	7. Обоснование социальной значимости:
В ходе достижения целей и задач проекта предполагается:

оформление и оборудование игровой комнаты в молодежном современном стиле: покраска стен, установка потолка, установка светодиодного освещения, а также розеток, для зарядки мобильных телефонов;

приобретение разноцветных ковриков, подушек, надувных кресел либо кресел-груш; приобретение современных игр; приобретение познавательных пособий, книг, журналов; приобретение большого телевизионного экрана.

Предполагается проведение групповых и индивидуальных развивающих занятий, мастер-классов, культурно-досуговых мероприятий. В ходе реализации проекта будет организовано: - экологическое просвещение (знакомство с международными датами ООН для защиты среды обитания человека, сохранения природной среды, а также национальными историями защиты и восстановления природы).

	8. Общий объем финансирования (в долларах США). 35 000 долларов.

	9. Место реализации проекта: филиал «Молодежный центр г. Жодино» ГУК «Жодинский городской центр культуры и досуга» Минской области, Республика Беларусь.

	10. Контактное лицо: Липская Юлия Семеновна, директор ГУК «Жодинский городской центр культуры и досуга» филиал «Молодежный центр г. Жодино», molcentr2008@mail.ru, 801775 6-50-43


The humanitarian project of the branch «Youth Center of Zhodino» GUK «Zhodinsky city center of Culture and leisure»
of the Minsk region is looking for sponsors

	1. Project name: «Leisure area»

	2.Project implementation period: 2 years

	3.Applicant's organization: branch of the Youth Center of Zhodino.

	4. The aim of the project is to create favorable conditions for the realization of leisure activities, as well as ensuring cultural employment of children and adolescents during extracurricular hours, Saturdays and holidays, as well as children registered in various types of TWC by means of environmental education in the context of the implementation of the 17 Sustainable Development Goals (UN).

	5. Tasks planned to be performed within the framework of the project:

Creation of a favorable creative and developing environment that meets the modern requirements of the city's youth. Organization of socially acceptable leisure activities for minors. Implementation of educational programs for children at the Youth Center (aged 12 years and older) during extracurricular and vacation hours. Fostering family and spiritual values in children and adolescents. An introduction to the basics of small innovative business within the framework of the CCI for the youth of the city. Ensuring the development of ecological culture in the process of creative activity. Creating conditions for individual development and self-discovery. Development of a culture of interpersonal interaction, social communication, mastering the norms of communication among young people.

	10. Target group: children aged 12 years and older.

	11. Justification of social significance:

In the course of achieving the goals and objectives of the project, it is assumed that

the design and equipment of the playroom in a youth modern style: painting the walls, installing the ceiling, installing LED lighting, as well as sockets for charging mobile phones;

purchase of colorful mats, pillows, inflatable chairs or pear chairs; purchase of modern games; purchase of educational materials, books, magazines; purchase of a large television screen.

It is planned to conduct group and individual educational classes, master classes, cultural and leisure activities. During the implementation of the project, the following will be organized: - environmental education (familiarization with international UN dates for the protection of human habitat, conservation of the natural environment, as well as national stories of nature protection and restoration).

	12. Total amount of financing (in US dollars). $35,000.

	13. Project location: branch of the «Youth Center of Zhodino» GUK «Zhodinsky City Center for Culture and Leisure» of the Minsk region, Republic of Belarus.

	14.  Contact person: Lipskaya Yulia Semenovna, Director of the State Institution «Zhodinsky City Center for Culture and Leisure» branch «Youth Center of Zhodino», molcentr2008@mail.ru, 801775 6-50-43
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